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Plats  Lomma kommunhus, Stora sessionssalen   
Tid 2019-05-07, kl. 18:30-20:24  
Beslutande Fredrik Axelsson (M) 

Lena Wahlgren (M) 
Thomas Eneström (S) 
Malin Taggu (M) 
Miriam Ahlström (M) 
Peter Jansson (M) 
Anna-Lena Wolfe (C) 
Gun Larsson (L) 
Malin Stern (S) 
Åsa Undrén-Nilsson (SD) 
Maria Anderson (FB) 
 

ordförande 
vice ordförande 
2:e vice ordförande 
ledamot 
ersätter Jesper Wiman (M) 
ledamot 
ledamot 
ledamot 
ledamot 
ledamot 
ledamot 

Övriga deltagare Anita Fränninge (M) 
Jonna Tingberg (M) 
Cecilia Wittrock-Lindoff (M) 
Camilla Cronsjö (M) 
Denise Rydblom (C) 
Pär Tufvesson (L) 
 
Jonatan Engström 
Martin Persson 
Staffan Friberg 
Ragnar Andrée 
Helen Hurtig 
Nina Jägroth 
 
 
 
 

ersättare 
ersättare 
ersättare  
ersättare 
ersättare 
ersättare 
 
nämndsekreterare 
förvaltningschef 
utredningschef 
Lärarnas riksförbund 
Lärarförbundet 
Kommunal 
 

Utses att justera Thomas Eneström 
 

 

Justeringens plats 
och tid 

Lomma kommunhus, 2019-05-07 
Omedelbar justering 

 

 
Paragraf 37 

Underskrifter Sekreterare   

  Jonatan Engström 
 Ordförande   

  Fredrik Axelsson 
 Justerande  

 
 

  Thomas Eneström 
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ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Beslutande organ Barn- och utbildningsnämnden  

Sammanträdesdatum 2019-05-07   

Paragrafer § 37   

Datum när anslaget 
sätts upp 

2019-05-08 Datum när anslaget  
tas ned 

2019-05-30 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunhuset i Lomma   

 
Underskrift 

  

 Jonatan Engström  
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BUN § 37   BUN/2019:137 - 216 
 

Yttrande över remiss avseende senareläggning av ombyggnad för kök 
och matsal samt nybyggnad för slöjdsalar – Löddesnässkolan 

 
Ärendebeskrivning 
Tekniska nämnden har, vid sammanträdet 2019-04-15 (TN § 35/19), behandlat frågan 
om hemställan om senareläggning av ombyggnad för kök och matsal samt nybyggnad 
för slöjdsalar inom fastigheten Löddesnäs 8:2 (Löddesnässkolan). Tekniska nämnden 
konstaterar i sin handläggning att utvärdering av inkomna anbud visar att det lägsta 
anbudet ligger högre än vad som tidigare budgeterats, totalt 21 miljoner kronor. Den 
tidigare budgeterade investeringsutgiften var beräknad till 13,5 miljoner kronor. I det 
fall en ny multiarena ska ingå i byggnationen tillkommer 1,5 miljoner kronor som 
option. Det kan fastställas att den nya investeringsutgiften överstiger den tidigare med 
7,5 miljoner kronor och 9 miljoner kronor om ny multiarena inkluderas. Byggnationen 
var planerad att påbörjas under hösten 2019 och vara färdigställd för inflyttning under 
sommaren 2020. 
 
Tekniska nämnden gör följande analys. Investeringsbudgeten för det aktuella 
byggprojektet upprättades under våren 2017. Efter analys kan konstateras att den 
ökade totalutgiften är hänförlig till det "överhettade" marknadsläget i byggbranschen. 
Vid en eventuell senareläggning av byggnationen med 2-3 år förväntas marknadsläget 
ha "avsvalnat" och ett lägre anbud kan erhållas. 
 
Tekniska nämnden beslutade att föreslå kommunstyrelsen att rekommendera 
kommunfullmäktige att senarelägga byggstarten av ombyggnad för kök och matsal 
samt nybyggnad för slöjdsalar inom fastigheten Löddesnäs 8:2 (Löddesnässkolan) med 
tre år, till hösten 2022. Enligt tekniska nämndens förslag ska projektet vara färdigställt 
för inflyttning under sommaren 2023 (Bilaga: Protokollsutdrag TN § 35/19). 
 
Som ett led i sin handläggning bereder kommunstyrelsen barn- och 
utbildningsnämnden tillfälle att inkomma med yttrande i ärendet. Förvaltningen 
redovisar i bifogat yttrande verksamhetens bedömning av aktuella behov jämte barn- 
och utbildningsnämndens utgångspunkter i sin handläggning. 
 
Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott beslutade (§ 38/19) att föreslå 
nämnden att godkänna förvaltningens yttrande, med följande två tillägg: 
‒ Barn- och utbildningsnämnden anser att ombyggnationen av Löddesnässkolan bör 

genomföras enligt ursprunglig tidtabell för att säkerställa kvalitet, arbetsmiljö och 
likvärdighet.   

‒ Om beslutet i kommunfullmäktige, trots BUNs konsekvensbeskrivning, blir att 
ombyggnaden ska vänta bör fullmäktige ta i beaktande att mer kostpersonal kan 
komma att behöva anställas. Den pedagogiska personalen ska ägna sig åt 
undervisning fullt ut för att nå nämndens uppsatta mål ”100% behörighet till 
gymnasiet”. Detta är i särklass det viktigaste målet skolan har att uppfylla. 
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Beslutsunderlag 
‒ Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskotts protokoll 2019-05-07, § 38 
‒ Skrivelse 2019-04-29 från förvaltningschef och utredningschef 
‒ Yttrande över remiss avseende senareläggning av ombyggnad för kök och matsal 

samt nybyggnad för slöjdsalar – Löddesnässkolan – Skrivelse 
‒ Tekniska nämndens protokoll 2019-04-15, § 35: Hemställan om senareläggning av 

ombyggnad för kök och matsal samt nybyggnad för slöjdsalar inom fastigheten 
Löddesnäs 8:2 (Löddesnässkolan) 

‒ Remiss från kommunstyrelsen 
 

Barn- och utbildningsnämnden beslutar följande: 
‒ Barn- och utbildningsnämnden översänder, med godkännande, yttrande över 

remiss avseende senareläggning av ombyggnad för kök och matsal samt 
nybyggnad för slöjdsalar – Löddesnässkolan, till kommunstyrelsen. 

‒ Barn- och utbildningsnämnden anser att ombyggnationen av Löddesnässkolan bör 
genomföras enligt ursprunglig tidtabell för att säkerställa kvalitet, arbetsmiljö och 
likvärdighet.   

‒ Om beslutet i kommunfullmäktige, trots BUNs konsekvensbeskrivning, blir att 
ombyggnaden ska vänta bör fullmäktige ta i beaktande att mer kostpersonal kan 
komma att behöva anställas. Den pedagogiska personalen ska ägna sig åt 
undervisning fullt ut för att nå nämndens uppsatta mål ”100% behörighet till 
gymnasiet”. Detta är i särklass det viktigaste målet skolan har att uppfylla. 

 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  
 

./. Bilaga.  
______________________ 
 
 
Sändlista  
Kommunstyrelsen  
Förvaltningschef UKF 
Akten  


